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 Încheiat azi 20 martie 2012, în cadrul şedinţei extraordinare a Consiliului Local 

al municipiului Alba-Iulia. 

Şedinţa a fost convocată în baza Invitaţiei emise de grupul consilierilor 

Partidului Democrat Liberal în baza art. 39(2) din Legea nr. 215/2001 privind 

administraţia publică locală. 

Lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului Local sunt publice. 

Vasile Cornea: "La şedinţă sunt prezenţi un număr  de 19 consilieri, aşadar 

şedinţa noastră este legal constituită. Lipsesc domnii consilieri Breaz Valer Daniel, 

Coşeriu Sorin Nicolae.” 

Marcel Jeler: “Fiind şedinţă extraordinară proces verbal nu avem.” 

Vasile Cornea: "Vă propun pentru această şedinţă vot deschis prin ridicare de 

mână. Cine este pentru?" 

"Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 19 voturi pentru." 

Vasile Cornea: "Pe ordinea de zi avem 3 proiecte de hotărâre. Suplimentar a fost 

introdus "Proiectul de hotărâre privind deplasarea unei delegaţii a municipiului      

Alba-Iulia la Chişinău în Republica Moldova în perioada 26. 03. 2012 - 28. 03. 2012. 

Cine este pentru această completare adusă ordinii de zi." 

"Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 19 voturi pentru." 

 Vasile Cornea: "Şi acum vă prezint următorul 

 

 

 

PROIECT AL ORDINII DE ZI 

 

 

   I. Proiecte de hotărâri privind: 

      1. Revocarea art. al Hotărârii nr. 3/2012 a Consiliului local municipal Alba-Iulia 

privind constituiurea ca parte civilă a municipiului Alba-Iulia prin Consiliul local, în 

dosarul penal 129/P/2011. 

        2. Aprobarea rectificării bugetului local pe anul 2012. 

    3. Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu "Amenajare skate parc, Cetatea Alba 

Carolina, Contragarda Bastionului Sf. Elisabeta", solicitant municipiul Alba-Iulia. 

  

      

  1. Revocarea art. al Hotărârii nr. 3/2012 a Consiliului local municipal Alba-Iulia 

privind constituiurea ca parte civilă a municipiului Alba-Iulia prin Consiliul local, în 

dosarul penal 129/P/2011. 

 Bărdaş Horea Mihai: "Proiectul nr. 1 Revocarea art. 3 al Hotărârii nr. 3/2012 a 

Consiliului local al municipiului Alba-Iulia privind constituirea ca parte civilă a 



municipiului Alba-Iulia prin Consiliul local, în dosarul penal nr. 129/P/2011, v-aş ruga 

să-l retrageţi de pe ordinea de zi pentru că, fără o expertiză contabilă şi judiciară 

prezentată, o să votăm ca şi data trecută: cu o hârtie în faţă şi fără o bază legală. Deci, 

rugămintea mea este ca pentru viitoarea şedinţă, Primarul să fie împuternicit sau 

viceprimarii să comande  un raport de audit intern cu privire la cheltuirea sumelor de 

bani. Acest raport să ni se prezinte în şedinţa viitoare şi atunci putem să discutăm dacă 

revocăm hotărârea sau nu. Pentru că de fiecare dată când    ne-am constituit parte 

civilă şi când nu ne-am constituit, am făcut-o fără  a avea nici un act la mână. V-am 

repetat întotdeauna!  Încă odată revin şi spun: să fie prezentate! Să se facă un raport! 

Să se comande şi să vedem ce zic specialiştii. Eu aş fi cerut numai nu pot. Nu ştiu dacă 

pot. Aceasta este! Eu zic să-l retragem şi să ne fie prezentat în următoarea şedinţă un 

raport de către o firmă specializată care efectuează asemenea audituri şi rapoarte 

economico-judiciare." 

 Pleşa Gabriel: "În şedinţa ordinară?" 

 Bărdaş Horea Mihai: "În viitoarea şedinţă ordinară." 

 Pleşa Gabriel: "Dar  e timp?" 

 Paul Voicu: "Într-o săptămână nu se poate." 

 Bărdaş Horea Mihai: "Atunci când va fi gata raportul să ni se prezinte!" 

 Pleşa Gabriel: "Deci se retrage?" 

 Vasile Cornea: "Da." 

 Hondola Liviu: "Eu aş fi de părere, dar ţinând cont că este primul  proiect făcut 

de consilierii din organizaţia PDL, eu zic să nu-l retragem. E păcat! E primul şi 

ultimul! Şi atunci propun să-l discutăm." 

 Marius Rotar: "Greşiţi că nu este primul!" 

 Hondola Liviu: "Haideţi să dicutăm art. 2!" 

 Contor Gheorghe: "Cum spui că e primul? De ce faci mişto?" 

 Hondola Liviu: "Nu fac nici un mişto. Se poate consemna în stenogramă că 

vorbesc serios." 

 Pleşa Gabriel: "Domnule de ce te bagi? V-a dat cuvântul?" 

 Contor Gheorghe: "Atunci cum spui că e primul?" 

 Vasile Cornea: "Nu avem nevoie de făcut mişto de noi!" 

 Hondola Liviu: "Domnule, eu am discutat serios!" 

 Vasile Cornea: "Vă rog să trecem la vot!" 

 Hondola Liviu: "Numai puţin! Daţi-mi voie să-mi termin ideea! Deci, am zis să 

discutăm proiectul! Discutăm art. 2 în care este împuternicit Primarul!" 

 Marius Rotar: "Nu vrei să înţelegi că se retrage?" 

 Hondola Liviu: "Eu am făcut propunerea pe baza proiectului! De aceea am zis 

să nu-l retragem! Dacă vreţi să discutăm art. 2 şi să-l împuternicim pe domnul Primar 

să angajeze un expert care să efectueze procedurile!" 

 Vasile Cornea: "A cerut domnul Bărdaş, dacă vă amintiţi ceea ce a spus domnia 

sa! A cerut, ceea ce se şi specifică în procesul verbal, ca executivul Primăriei, Primarul 

sau viceprimarii să ne prezinte în şedinţa viitoare din data de 30 martie  un raport de 

audit şi o expertiză. Dacă nu le termină luna aceasta, le prezintă în luna aprilie." 

 

                 2. Aprobarea rectificării bugetului local pe anul 2012. 

  Se dă cuvântul doamnei Teofila Ţîr  care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare din 



partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

Vasile Cornea: "Dacă sunt discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 15  voturi pentru şi 4 abţineri 

Dărămuş Marcela Eugenia, Pleşa Gabriel, Puican Ioan, Hondola Liviu." 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 77/2012 

 

 

   3. Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu "Amenajare skate parc, Cetatea Alba 

Carolina, Contragarda Bastionului Sf. Elisabeta", solicitant municipiul Alba-Iulia. 

  Se dă cuvântul doamnei Călin Hedviga care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

   Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

  Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

  Călin Hedviga: "Vreau să vă supun atenţiei o zonă care a făcut obiectul unui 

PUD pentru terenurile de tenis. Este vorba de contragardaBastionului Sf. Elisabeta şi 

că terenurile de tenis care funcţionează sunt doar trei în prezent. Şi anume cele pe care 

le vedem amenajate acolo. Propunerea noastră este de amenajare în cadrul acestui 

ansamblu a unui skate parc. Acest skate parc se dezvoltă pe 40x20 de metrii. Suprafaţă 

alocată este de 1615, din care datorită zonelor de protecţie, cea efectiv amenajată să fie 

1016.  Dorim să amenajăm ceva de genul acesta. Supun atenţiei dumneavoastră 

amplasamentul şi caracterul zonei care este asemănător cu cel al PUD-ului anterior 

aprobat." 

 Pleşa Gabriel: "De ce s-a modificat PUD-ul anterior?" 

 Călin Hedviga: "PUD-ul anterior dezvolta o zonă mare. După cum ştiţi, din cele 

5 terenuri de tenis, în prezent sunt numai trei. Din toată această suprafaţă s-a realizat 

numai atât. Şi proiectul s-a încheiat." 

 Pleşa Gabriel: "Proiectul s-a încheiat?" 

 Călin Hedviga: "E recepţionat. Investitorul asociat atât va amenaja. Acestea trei! 

Pe bucata aceasta de aici, va fi schimbat caracterul zonei rămânând tot spaţiu şi 

agrement, vă propun acest skate parc." 

 Pleşa Gabriel: "Partenerul, investitorul sau cine o fi, şi-a respectat contractul?" 

 Călin Hedviga: "Şi-a respectat contractul dar suprafaţa aferentă asocierii s-a 

diminuat ca urmarea arealizării unei părţi din aceste trei terenuri de tenis. Domnul 

Pleşa, spuneţi vă rog că ceva nu înţeleg la întrebare! Spuneţi mai direct!" 

 Pleşa Gabriel: "A fost un contract de amenajare a acelei zone pe care ne-aţi 

arătat-o acolo cu cinci terenuri. Şi s-au amenajat numai trei. Spuneţi că s-a încheiat 

acel contract. Partenerul s-a angajat să amenajeze toată zona!" 

 Călin Hedviga: "M-am exprimat greşit poate, dacă aşa am zis! Autorizaţia s-a 

redus poate de la această suprafaţă la aceasta din cauza faptului că terenul aferent 

contragărzii necesită o abordare pentru coborârea nivelului de călcare. Deci, din punct 



de vedere al protecţiei monumentului în sine, acest teren trebuie rezolvat." 

 Pleşa Gabriel: "Se excavează." 

 Călin Hedviga: "Da. În momentul în care vă propun această amenajare, după 

cum se vede, propun o zonă  de protecţie de 7 metrii de retragere a skate parcului." 

 Vasile Cornea: "Alte discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot cine este 

pentru?"  

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 78/2012. 

 

 

     4. Proiectul de hotărâre privind deplasarea unei delegaţii a municipiului      

Alba-Iulia la Chişinău în Republica Moldova în perioada 26. 03. 2012 - 28. 03. 2012. 

         Se dă cuvântul doamnei Mihai Belală  care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

 Vasile Cornea: "Discuţii dacă mai sunt? Nu sunt aşadar supun la vot cine este 

pentru?" 

  "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru." 

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 79/2012 

 

 

    Vasile Cornea: „Alte discuţii dacă mai sunt? Dacă nu mai sunt şi alte discuţii  

declar şedinţa închisă.”  

 

  Alba Iulia, 20 martie 2012 

 

 

 

   PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                                     SECRETAR 

                         Consilier                                                           Marcel Jeler 

                     Vasile Cornea 

  

 

 

 

  

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 


